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2 February 2017 / 2 février 2017 

 

IOTC CIRCULAR 2017-009 / CIRCULAIRE CTOI 2017-009 

 

Dear Sir/Madam, 

 

SUBJECT: STATUS OF IOTC MEMBERSHIP CONTRIBUTIONS 

 

An urgent response is requested for the outstanding 2017 IOTC contributions, as agreed during the 20th Session of the 

Indian Ocean Tuna Commission in Reunion, France. 

Contracting Parties (Members) who have not paid their 2017 contributions (and historical arrears in contributions) are 

kindly requested to address the non-payments with the utmost urgency to enable the on-going work of the Commission, 

via the IOTC Secretariat. Those Members who have obliged their contributions during or after receipt of this Circular 

will be notified with receipt of payment in due course. 

The IOTC Secretariat strongly urges Members in arrears to make an extreme effort to settle their outstanding 

contribution with the Commission.  

 

Madame/Monsieur, 

 

OBJET: ÉTAT DES CONTRIBUTIONS ANNUELLES DES MEMBRES DE LA CTOI 

 

Une réponse urgente doit être apportée aux arriérés de contributions à la CTOI pour 2017, comme convenu lors de la 

20e session de la Commission des thons de l'océan Indien en Réunion, France. 

 

Les parties contractantes (membres) qui n’ont pas payé leurs contributions 2017 (et/ou qui présentent des arriérés de 

contributions historiques) sont invités à régler les sommes dues de toute urgence afin de permettre à la Commission de 

continuer ses activités, via le Secrétariat de la CTOI. Les membres qui ont honoré leurs contributions dans une courte 

période encadrant l’envoi de cette circulaire seront informés de la réception du paiement dans les meilleurs délais. 

 

Le Secrétariat de la CTOI presse urgemment les membres n’ayant pas payé de déployer tous les efforts possibles pour 

s’acquitter de leurs arriérés. 

 

Yours sincerely / Cordialement 

 
Executive Secretary (a. i) / Secrétaire exécutif (a. i.) 

 

Attachments / Pièces jointes: 

 Nil / Aucune 
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